
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Kommunestyret 

Stad: Herøy rådhus, Kommunestyresalen 

Dato: 18.02.2016 

Tid: 16:30 – 21:50 

 
 

Medlemer som møtte: 

Svein Gjelseth Medlem AP 

Reidun S Myrvågnes Medlem AP 

Jens Terje Johnsen Medlem AP 

Per Kristian Furø Medlem AP 

Olaug Andreassen Medlem AP 

Rakel Anett Gjelseth Medlem AP 

Sofie Mere Arntsen Medlem AP 

Leiv Aarflot Medlem AP 

Gerd Kopperstad Medlem AP 

Ole Brubakk Medlem KRF 

Linn-Therese Hansen Sævik Medlem KRF 

Edel Kvalsund Goksøyr Medlem KRF 

Henry Jøsokbakke Medlem V 

Arnulf Goksøyr Leder H 

Ann-Kathrin (Tine) Storøy Medlem H 

Margaret Leinebø Medlem H 

Stig Arne Helsem Sævik Medlem H 

Bjørn Otterlei Medlem H 

Idar Kjell Tarberg Medlem H 

Sigurd Voldsund Nygard Medlem H 

Janne-Katrin Hansen Sævik Medlem H 

Marthe Vågsholm Sævik Medlem H 

Hilde Marie Brungot Medlem H 

Stian Sævik Elveseter Medlem H 

Solveig Helen N. Båtsvik Medlem FRP 

Bjarne Kvalsvik Medlem FOLK 

Kjell Runde Medlem FOLK 

Kaja Runde Medlem FOLK 

Frank Roy Moltu Medlem FOLK 

 
 

Forfall: 

Runar Stave MEDL AP 

Camilla Storøy NESTL KRF 

Thor-Sigmund Garvik MEDL FRP 

Dag Kåre Nærø MEDL FRP 

 
 



Varamedlemer som møtte: 

Arne Ringstad Runar Stave AP 

Anniken Myking Camilla Storøy KRF 

Knut Johan Voldsund Thor-Sigmund Garvik FRP 

Tor Inge Sporstøl Dag Kåre Nærø FRP 

 
 

Andre: 

Rådmann Olaus-Jon Kopperstad 
Politisk sekretær Lisbeth Moltu Espeseth 
Kulturleiar Eileen Gjerde 
Barnehageleiar Laila Kvalsund Solhaug 
Skuleleiar Sølvi Lillebø Remøy 

 

 
 
Møtet vart annonsert med fullstendig sakliste i Vestlandsnytt og sakliste vart sendt til medlemene og dei 
fremste varamedlemene i kvar gruppe. 
 
Det møtte 29 faste medlemer og 4 varamedlemer, fulltallig. 
Ingen hadde merknader til kommunestyret si samansetning. 
 
Grunngitt spørsmål frå Per Kristian Furø (Ap) - Utøving eigarskap. 
Ordføraren svara i slutten av møtet. 
 
Til å skrive under protokollen saman med ordføraren/leiaren vart desse valde: 
Gerd Kopperstad og Sigurd Voldsund Nygard 
 
K-sak 37/16 vart trekt frå saklista.   
Dei andre sakene vart handsama i oppsett rekkefølgje. 
 
Ole Brubakk vart vald som settevaraordførar i varaordførar Camilla Hermansen sitt fråvær. 
 
 
 
 
 
 

underskrifter 
 
 

 
 

Gerd Kopperstad  Arnulf Goksøyr Sigurd Voldsund Nygard 
ordførar 

 
 
 
 



 
 
 

SAKLISTE: 
 

Saksnr Innhold 

PS 18/16 Godkjenning av innkalling og sakliste. 

PS 19/16 Protokoll frå førre møte. 

PS 20/16 Delegerte saker 

PS 21/16 Referatsaker 

PS 22/16 Tertialrapportering pr 01.01.2016. 

PS 23/16 Reglement for Herøy kommunestyre. 

PS 24/16 Reglement for Herøy formannskap, maritim og tekniske komite, 
komite for næring, kultur og idrett, komite for helse og omsorg, 
komite for oppvekst. 

PS 25/16 Overordna reglement for delegasjon av mynde. 

PS 26/16 Delegasjon til ordføraren. 

PS 27/16 Delegasjon til rådmannen. 

PS 28/16 Felles reglement for dei politiske organa. 

PS 29/16 Reglement for administrasjonsutval 

PS 30/16 Reglement for arbeidsmiljøutvalet. 

PS 31/16 Reglement for klageutval 

PS 32/16 Reglement for plan og byggenemnd. 

PS 33/16 Høyring frå Møre og Romsdal Fylkeskommune - Skjøtselplan 
2015 Herøy gamle kyrkjestad og Klosterhaugen 

PS 34/16 Økonomisk avslutning - Trafikktryggingstiltak - Veglys 
skuleområdet på Bergsøy 

PS 35/16 Økonomisk avslutning - Trafikktryggingstiltak - Kryssingspunkt 
Moltu skule 

PS 36/16 Årsplan 2016 

PS 37/16 Søre Sunnmøre Landbrukskontor - organisering. 

PS 38/16 Miljøopprydding Fosnavåg hamn - deponering av masser og 
miljøprosjekt 



 

  

Delegerte saker frå avdelingane 

DS 39/16 Harald Hoddevik 56/62  - Løyve til oppføring av garasje som 
tilbygg til bustad 

DS 40/16 Lene Voldsund og Daniel A. Muren 13/115 - Mellombels 
bruksløyve 

DS 41/16 Gnr 16 Bnr 2 - Frådeling av bebygd eigedom 

DS 42/16 Gnr 25 Bnr 85 - Frådeling av tomt til næringsformål 

DS 43/16 Westplast AS  25/47 - Rammeløyve for utlegging av betongflåte 
og dispensasjon frå reguleringsformål 

DS 44/16 Simen Snarud  59/21 - Ferdigattest 

DS 45/16 Gnr 34 Bnr 1 - etablering av festepunkt 

DS 46/16 Lillenes 62/4 - Ferdigattest for rehabilitering av skorstein 

DS 47/16 Henriette Sjåstad og Stian Belden - 45/154 - Igangsettingsløyve 

DS 48/16 Gnr 33 Bnr 1 Fnr 8  - Etablering av sjølveigartomt frå 
festenummer 

DS 49/16 Rogne AS 26/0 - Ferdigattest 

DS 50/16 Ferdigattest - 60/430 - seksjon nr 1 og 2 

DS 51/16 Ferdigatteast - veg og teknisk anlegg - 22/72 

DS 52/16 Christian Voldnes - 56/55 - Tilbygg 

DS 53/16 Sentrumsteigen as - 34/99 - IG betongelement, rørleggerarbeid 
og heis 

DS 54/16 Gnr 42 Bnr 1 Frådeling av 5 nausttomter 

  

 

Referatsaker 

RS 6/16 Pasient- og brukerombudets årsmelding 2015. 

 



 

PS 18/16 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE. 

Møtebehandling: 

Ingen hadde merknader til innkallinga.   
 
K-sak 37/16 vert trekt frå saklista.  
 
Grunngitt spørsmål frå Per Kristian Furø (Ap) - Utøving eigarskap. 
Ordføraren svara i slutten av møtet. 
 
 

PS 19/16 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE. 

Møtebehandling: 

Protokoll frå førre møte låg føre. 
 
 
 

PS 20/16 DELEGERTE SAKER 

Møtebehandling: 

Delegerte saker frå avdelingane låg føre og vert tekne til vitande. 
 
 
 

PS 21/16 REFERATSAKER 

Møtebehandling: 

Referatsaker frå avdelingane låg føre og vert tekne til vitande. 
 
 
 

PS 22/16 TERTIALRAPPORTERING PR 01.01.2016. 

Møtebehandling: 

Kulturleiar Eileen Gjerde, barnehageleiar Laila Kvalsund Solhaug og skuleleiar Sølvi 
Lillebø Remøy møtte i saka. 
 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 



Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret har ikkje merknader til tertialrapporten slik han ligg føre. 
 
 
 

PS 23/16 REGLEMENT FOR HERØY KOMMUNESTYRE. 

Møtebehandling: 

Svein Gjelseth (Ap) kom med slikt framlegg: 
 
 «§24 Oppmoding om ny handsaming – vert stroken i si heilheit.» 
 
Formannskapet si tilråding vart vedteke mot 12 røyster.   
Dei 12 røysta for framlegget frå Ap. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet med dei endringane som går fram av 
saksutgreiinga. 
 
 
 

PS 24/16 REGLEMENT FOR HERØY FORMANNSKAP, MARITIM OG TEKNISKE 
KOMITE, KOMITE FOR NÆRING, KULTUR OG IDRETT, KOMITE FOR HELSE OG 
OMSORG, KOMITE FOR OPPVEKST. 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet med dei endringane som går fram av 
saksutgreiinga. 
 
 
 

PS 25/16 OVERORDNA REGLEMENT FOR DELEGASJON AV MYNDE. 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret har ikkje merknader til reglementet slik det ligg føre. 
 
 
 



PS 26/16 DELEGASJON TIL ORDFØRAREN. 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret har ikkje merknad til delegasjonsvedtaket slik det ligg føre. 
 
 
 

PS 27/16 DELEGASJON TIL RÅDMANNEN. 

Møtebehandling: 

Per Kristian Furø (Ap) kom med framlegg om å stryke siste kulepkt. i pkt. 9.5.15 
Alkohollova i reglement for delegasjon frå kommunestyret til rådmannen. 
 
Framlegget frå Ap vart trekt. 
 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

I reglementet for delegasjon frå kommunestyret til rådmannen vert det gjort slike 
endringar: 
 

1. Tillegg til pkt 9.3, 4. ledd: 
 

Rådmannen skal til vanleg utgreie «og kome med innstilling» i saker … 
 

2. Nytt underpunkt under pkt 9.5: 
 

Rådmannen kan fremje påtale etter straffelova § 79, 5. ledd 
 
 
 

PS 28/16 FELLES REGLEMENT FOR DEI POLITISKE ORGANA. 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet slik det ligg føre. 
 
 



PS 29/16 REGLEMENT FOR ADMINISTRASJONSUTVAL 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet slik det ligg føre. 
 
 
 

PS 30/16 REGLEMENT FOR ARBEIDSMILJØUTVALET. 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet slik det ligg føre. 
 
 
 

PS 31/16 REGLEMENT FOR KLAGEUTVAL 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet slik det ligg føre. 
 
 
 

PS 32/16 REGLEMENT FOR PLAN OG BYGGENEMND. 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Kommunestyret vedtek reglementet slik det ligg føre. 
 
 
 



PS 33/16 HØYRING FRÅ MØRE OG ROMSDAL FYLKESKOMMUNE - 
SKJØTSELPLAN 2015 HERØY GAMLE KYRKJESTAD OG KLOSTERHAUGEN 

Møtebehandling: 

Kulturleiar Eileen Gjerde møtte og orienterte i saka. 
 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Herøy kommune har ingen merknader til framlegg til «Skjøtselplan 2015 - Herøy gamle 
kyrkjestad og Klosterhaugen». 
 
Intensjonsavtale/skjøtselavtale med tilhøyrande økonomiske konsekvensar vert 
godkjent slik framlagt. 
 
 

PS 34/16 ØKONOMISK AVSLUTNING - TRAFIKKTRYGGINGSTILTAK - VEGLYS 
SKULEOMRÅDET PÅ BERGSØY 

Møtebehandling: 

Tilråding frå maritim og teknisk komite vart utdelt. 
 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

1. Prosjektrekneskapen for 50015 nye veglys ved skuleområdet på Bergsøya, vert 
godkjent med eit netto forbruk på kr 104.838,-  
 
2. Mindreforbruket på kr 55.162,- vert overført til trafikktryggingsmidlar for 2016,   
anvarsnummer 5011 og funksjonsnummer 301.  
 
 
 

PS 35/16 ØKONOMISK AVSLUTNING - TRAFIKKTRYGGINGSTILTAK - 
KRYSSINGSPUNKT MOLTU SKULE 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

1. Prosjektrekneskapen for 50142 utbygging av kryssingspunkt ved Moltu skule, vert 
godkjent med eit netto forbruk på kr 198.899,-  
 
2. Mindreforbruket på kr 160.101,- vert overført til trafikktryggingsmidlar for 2016,   
anvarsnummer 5011 og funksjonsnummer 301.   
 



 
 

PS 36/16 ÅRSPLAN 2016 

Møtebehandling: 

Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

1. Kommunestyret vil understreke at hovudutfordringa i 2016 er å skape samsvar 
mellom dei kommunale inntektene og utgiftene, slik at det kan leggast til rette for 
investeringar i budsjett- og økonomiplanperioden. 

 
2. Kommunestyret ber om at budsjettrundskrivet vert lagt fram for formannskapet 

innan utgangen av mai. 
 
3. Kommunestyret ber om at det i løpet av 1. halvår 2016 vert lagt fram byggeprogram 

i ulike alternativ for fylgjande byggeprosjekt: 

 Einedalen skule – tilbygg fleirbrukshall 

 Herøy ressurssenter 

 Nedre Dragsund 2 

 Bergsøy skule 

 Fosnavåg driftsbase 

 Herøy kulturhus – framtidig bruk 
 
4.  Kommunestyret ber om at kommunedelplan for bustadpolitikk vert oversendt 

kommunestyret til slutthandsaming i 1. tertial 2016.  
 
5. Kommunestyret er klar over at personalsituasjonen er krevjande i ein del avdelingar 

og at framdrifta av ein del saker er avhengig av kva for personalressursar som vert 
stilt til disposisjon. 

 
 
 

PS 37/16 SØRE SUNNMØRE LANDBRUKSKONTOR - ORGANISERING. 

Møtebehandling: 

Saka vart trekt frå saklista. 
 
 
 



PS 38/16 MILJØOPPRYDDING FOSNAVÅG HAMN - DEPONERING AV MASSER 
OG MILJØPROSJEKT 

Møtebehandling: 

Linn Therese Hansen Sævik (Krf) reiste sitt habilitetsspørsmål.  Ho er gift med eigar i 
Sævik Invest AS, som er grunneigar i området.  Ho gjekk frå underhandsaming av 
habilitet.  Mona Grethe Ryssevik (Krf) tok plass. 
Linn Therese Hansen Sævik vart kjend inhabil mot 5 røyster, etter KL. §40, Fvl. § 6, 2. 
ledd. 
 
Stig Arne H. Sævik (H) reiste sitt habilitetsspørsmål.  Han er leiar i Herøy Fiskarlag som 
har kome med merknader i saka.  Han gjekk frå underhandsaming av habilitet. Jan 
Arve Drabløs (H) tok plass. 
Stig Arne H. Sævik vart samrøystes habil. 
 
Janne Katrin Hansen Sævik (H) reiste sitt habilitetsspørsmål.  Ho er svoger til eigar i 
Sævik Invest AS, som er grunneigar i området.  Ho gjekk frå underhandsaming av 
habilitet.  Knut Tandberg (H) tok plass. 
Janne Katrin Hansen Hansen Sævik vart samrøystes kjend habil. 
 
Marthe Vågsholm Sævik (H) reiste sitt habilitetsspørsmål.  Ho er datter til Stig Arne H. 
Sævik, leiar i Herøy Fiskarlag. Ho gjekk frå underhandsaming av habilitet.  Lars Ivar 
Moldskred (H) tok plass. 
Marthe Vågsholm Sævik vart samrøystes kjend habil. 
 
Dokument utdelt: 
Epost av 11.11.2015 frå Fosnavaag Pelagic 
epost av 28.10.2015 frå Gerh. Voldnes AS 
epost av 29.10.2015 frå Sævik Invest AS 
epost av 15.10.2015 frå Kystverket/Terje B. Misund 
epost av 16.10.2015 til grunneigarane  
eksp. K-sak 96/15, eksp. K-sak 195/15 
epost av 16.02.2016 frå Rem Offshore ASA v/Åge Remøy 
brev av 17.02.2016 frå Herøy Fiskarlag v/Stig Arne H. Sævik  
epost av 16.02.2016 frå Igesund Eigedom AS/Nordmar Eigedom AS 
 
Høgre, Krf og Frp v/Arnulf Goksøyr (H) kom med slikt oversendingsframlegg: 
 
«Herøy kommunestyre er svært opptekne av at Fosnavåg hamn skal utdjupast til 8,3 m 
i tråd med tidsplanane til Kystverket.  Tidsramma for tilrettelegging av landdeponi er 
knapp, og dermed avgjerande viktig for å lykkast med dette arbeidet.  Kommunestyret 
er opptekne av at overskotsmassane skal gjere nytte for seg til beste for utviklinga av 
Fosnavåg for framtida. 
 
Kommunestyret ber administrasjonen ta kontakt med grunneigarane på indre hamn 
med sikte på å få gjort intensjonsavtalar for å muleggjere evt. deponi på indre hamn. 
 

- Ein intensjonsavtale må baserast på kostnadsdekking av naudsynt grunnkjøp, 
inkl. sjøhus/naust på indre Almenning dersom dette skal overtakast av privat 
næringsaktør. 



- Avtalen må innehalde ein rett til at Kystverket kan etablere deponi framfor privat 
eigde kaier/grunn. 

- Det må foreligge avtale om at grunneigarane tek over grunnen vederlagsfritt når 
deponiet er bygd og klar for overlevering frå Kystverket. 

- Vidare utvikling og opparbeiding av overteken grunn skal vere i tråd med 
reguleringsplan og kostast av grunneigarane. 

- Avtalen skal innehalde avklaringar der evt. opparbeiding av ny kaifront er 
kostnadsfri/kostnadsnøytral for Herøy kommune. 

- Avtalen må gjelde for alle grunneigarane som vert involverte i samband med 
etablering av deponi. 

 
Kommunestyret ber om at saka vert lagt fram for formannskapet 19.04.2016 og i 
kommunestyret 28.04.2016 dersom ein oppnår naudsynte kostnadsnøytrale avtalar 
for kommunen.» 

 
Bjarne Kvalsvik (Folk/Sp) kom med slikt framlegg: 
 

1. Med bakgrunn av nye opplysningar frå partane på indre hamn, om planar for 
framtidig drift og vidare utvikling av fiskemottak i Fosnavåg, ser Herøy 
kommunestyre stor verdi av å trygge eksisterande drift, samt legge til rette for at 
bedriftene her har naudsynt areal å vekse og utvikle seg på. 

2. Herøy kommunestyre finn det difor med bakgrunn i dette, rett å gjere vedtak i K-
sak 195/15 av 10.12.2015 om inkje. 

3. Herøy kommunestyre vedtek at alternativ 3, indre del av Fosnavåg hamn, skal 
nyttast til deponering av forureina masser i  samband med utdjuping av hamna. 

4. Det skal leggast til rette for at nytt areal får godt tilflot, og kan nyttast til 
næringsareal. 

5. Herøy kommune startar opp reguleringsarbeid i indre del av hamna for å legge til 
rette for deponi/nytt industriareal. 

6. Administrasjonen skal i det vidare arbeidet søkje etter gode løysingar, både for 
kommunen og bedriftene i området.  Samt finne gode finansielle løysingar, i 
samarbeid med alle involverte. 

7. Skulle det i samband med reguleringsarbeide bli avdekka ting som tilseier store 
økonomiske konsekvensar for kommunen, skal saka på ny leggast fram for 
kommunestyret. 

 
Det vart halde gruppemøte. 
 
Det vart lagt fram slikt nytt oversendingsframlegg frå Høgre, Frp, Krf, Ap og V: 
 
«Herøy kommunestyre er svært opptekne av at Fosnavåg hamn skal utdjupast til 8,3 m 
i tråd med tidsplanane til Kystverket.  Tidsramma for tilrettelegging av landdeponi er 
knapp, og dermed avgjerande viktig for å lykkast med dette arbeidet.  Kommunestyret 
er opptekne av at overskotsmassane skal gjere nytte for seg til beste for utviklinga av 
Fosnavåg for framtida. 
 
Kommunestyret ber administrasjonen ta kontakt med grunneigarane på indre hamn 
med sikte på å få gjort intensjonsavtalar for å muleggjere evt. deponi på indre hamn. 
 

- Ein intensjonsavtale må baserast på kostnadsdekking av naudsynt grunnkjøp, 
inkl. sjøhus/naust på indre Almenning dersom dette skal overtakast av privat 
næringsaktør. 



- Avtalen må innehalde ein rett til at Kystverket kan etablere deponi framfor privat 
eigde kaier/grunn. 

- Det må foreligge avtale om at grunneigarane tek over grunnen vederlagsfritt når 
deponiet er bygd og klar for overlevering frå Kystverket. 

- Vidare utvikling og opparbeiding av overteken grunn skal vere i tråd med 
reguleringsplan og kostast av grunneigarane. 

- Avtalen skal innehalde avklaringar der evt. opparbeiding av ny kaifront er 
kostnadsfri/kostnadsnøytral for Herøy kommune. 

- Kommunestyret ber også om at kommunen sine samla kostnader og avtaler for 
deponi på ytre hamn vert lagt fram i same sak. 

 
Kommunestyret ber om at saka vert lagt fram for formannskapet 19.04.2016 og i 
kommunestyret 28.04.2016 dersom ein oppnår naudsynte kostnadsnøytrale avtalar 
for kommunen.» 

 
Alternativ røysting: 
Framlegget frå Bjarne Kvalsvik (Folk/Sp) fekk 4 røyster. 
Oversendingsframlegget frå H, Frp, Krf, Ap og V fekk 29 røyster 

Vedtak i Kommunestyret - 18.02.2016  

Herøy kommunestyre er svært opptekne av at Fosnavåg hamn skal utdjupast til 8,3 m i 
tråd med tidsplanane til Kystverket.  Tidsramma for tilrettelegging av landdeponi er 
knapp, og dermed avgjerande viktig for å lykkast med dette arbeidet.  Kommunestyret 
er opptekne av at overskotsmassane skal gjere nytte for seg til beste for utviklinga av 
Fosnavåg for framtida. 
 
Kommunestyret ber administrasjonen ta kontakt med grunneigarane på indre hamn 
med sikte på å få gjort intensjonsavtalar for å muleggjere evt. deponi på indre hamn. 
 

- Ein intensjonsavtale må baserast på kostnadsdekking av naudsynt grunnkjøp, 
inkl. sjøhus/naust på indre Almenning dersom dette skal overtakast av privat 
næringsaktør. 

- Avtalen må innehalde ein rett til at Kystverket kan etablere deponi framfor privat 
eigde kaier/grunn. 

- Det må foreligge avtale om at grunneigarane tek over grunnen vederlagsfritt når 
deponiet er bygd og klar for overlevering frå Kystverket. 

- Vidare utvikling og opparbeiding av overteken grunn skal vere i tråd med 
reguleringsplan og kostast av grunneigarane. 

- Avtalen skal innehalde avklaringar der evt. opparbeiding av ny kaifront er 
kostnadsfri/kostnadsnøytral for Herøy kommune. 

- Kommunestyret ber også om at kommunen sine samla kostnader og avtaler for 
deponi på ytre hamn vert lagt fram i same sak. 

 
Kommunestyret ber om at saka vert lagt fram for formannskapet 19.04.2016 og i 
kommunestyret 28.04.2016 dersom ein oppnår naudsynte kostnadsnøytrale avtalar 
for kommunen. 

 

 

MØTET SLUTT KL. 21:50. 


